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Stichting Dorpsraad Dreischor   
 
Een brug tussen de inwoners en de lokale overheid  
Actief sinds 27 november 1995   

________________________________________________________________________________________________________                 
Concept verslag van de openbare Dorpsraad vergadering op dinsdag 28 maart. 
Aanwezig: Leone van der Sar (voorzitter), Joost Boonman (secretaris-penningmeester), Femke van der Poel 
(vicevoorzitter/verslaglegging), Frans van der Meij, Riet van der Weijde, Saskia Kloet, Karst van der Linde, Corina 
Berrevoets. 
Gemeente: dhr. H. Canters (Leefbaar S-D), K. Bin (Christen Unie), P. Vijverberg (leefbaar SD), Mw. A. Klompe (VVD) 
Op uitnodiging aanwezig: Dhr. A. Koster (OBS de Klimop), Mw. D. Herinckx (Oranjevereniging), Mw. A. Rijlaarsdam 
(Buurtbemiddeling SD) 
Afwezig met kennisgeving: Linda Rietdijk 
In totaal woonden 44 mensen deze vergadering bij (excl. bestuur) 
 

1. Opening. 
De voorzitter heet iedereen welkom. 
               

2. Verslag openbare vergadering d.d. 24 mei 2022 en d.d. 29 november 2022. 
We nemen de verslagen gezamenlijk door. Er is een aanvulling gekomen, op verzoek van enkele mensen, op 
het verslag van 24 mei 2022. In het verslag van 29 november 2022 kwam een vraag vanuit de zaal over de 
VOP naar voren, de voorzitter heeft dhr. hier inmiddels over gebeld en zijn vraag beantwoord. Hiermede zijn 
beide verslagen goedgekeurd en zullen ze door de secretaris op de website worden geplaatst. 
 

3. Mededelingen vanuit het bestuur. 
- Onze secretaris geeft aan dat het een mooie en waardige herdenking was van de, 70 jaar geleden, 

Watersnoodramp met een mooie bijdrage vanuit de basisschool. Belangrijk deze ramp te blijven 
herdenken met elkaar. 

- Herinrichting ring: n.a.v. de mail vanuit de gemeente (Jasper Maaskant). Vandaag in het college 
vastgesteld, zo geeft wethouder Canters aan vanavond, nu zijn de plannen naar de raad. Jasper Maaskant 
koppelt e.e.a. nog terug aan Frans van der Meij (DR). Op denkmee.schouwen-duiveland.nl  zijn alle 
stukken in te zien. 

- Fietspad: Er worden allerlei voorbereidingen getroffen. Dus het ziet ernaar uit dat alles volgens schema 
verloopt. 

- Dorpsraad Sirjansland: zochten contact met de dorpsraad van Dreischor mb.t. de weg door het dijkwater. 
Er komt nieuw asfalt en er worden verkeers-remmende maatregelen getroffen. Wat vinden wij daarvan 
als dorpsraad. Fijn dat er maatregelingen worden getroffen. Hopelijk wel passend. (Omgeving) 

- Vorig jaar zomer vond er een gesprek plaatst met  de commissie funerair erfgoed in Ouwerkerk (Kor, 
Joost en Leone). (Begraafplaatsmonumenten met verhaal) Behouden van belangrijke zaken. 
Terugkoppeling volgt. 

- De Statuten zijn veranderd. Niet naar tevredenheid van velen waaronder de dorpsraad. De gemeente is 
met alle dorpsraden gezamenlijk hierover in gesprek gegaan, en er is besloten ze opnieuw te 
herzien/herschrijven. Ook in verband met de wens om het benoemen en aftreden van de bestuursleden 
te verbeteren. Vraag van een van de aanwezige inwoners of de oorspronkelijke statuten kunnen worden 
overlegd. De secretaris/penningmeester heeft de bestaande/actuele statuten reeds met de persoon in 
kwestie gedeeld en zal de oorspronkelijke statuten ook doen toekomen. 
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4. Financiën. 
De financiële situatie is gezond. Er is budget voor bepaalde zaken die het dorp ten goede komen. Stichting 
Dorpsraad Dreischor beheert van enkele lokale clubs de bankgelden op de bankrekening van de dorpsraad. 
Dit om bankkosten voor kleine clubs te besparen en hun banktransacties centraal te houden. Dit is echter niet 
houdbaar bij groeiende organisaties/banktransacties. In dat geval is het zelfstandig oprichten van een 
stichting/vereniging raadzaam. 

 
5. Update OBS de Klimop door directeur Andre Koster. 

Korte update van dhr. Koster over wat er in de afgelopen jaren is gedaan op onderwijsgebied in de Klimop. 
Het gebouw is opgeknapt, er komt een nieuw ventilatiesysteem, Kinderopvang Kibeo onder hetzelfde dak en 
loopt goed, er is zelfs een wachtlijst i.v.m. het tekort aan leidsters. De Schooltuin wordt weer aangelegd, met 
veel hulp van ouders. Maar het belangrijkste nieuws is: dat de Klimop op Dreischor blijft! Ze gaan niet mee 
in de regioschoolplannen maar blijven een dorpsschool met regiofunctie. Dit heuglijke nieuws gaat gevierd 
worden. Op donderdag 25 mei zijn er festiviteiten op de Klimop binnen en/of buiten. Er zal een 
feestcommissie worden opgericht. Het zal een feestje worden voor het hele dorp. Iedereen van het dorp is 
uitgenodigd om een kijkje te komen nemen in de school. Wellicht nog een subsidie aanvragen hiervoor? DR? 

 
6. Update Oranjevereniging door Daphne Herinckx. 

De stichting Oranjefeest Dreischor is druk bezig met het organiseren van het Koningsdag feest. Altijd zijn we 
op zoek naar vrijwilligers voor het bestuur of naar mensen die willen helpen op de dag zelf. S ochtends zal de 
vlag worden gehesen, vervolgens een fietstocht, spelletjes in de tent, met springkussens, bandje in de 
voormiddag, pub quiz en dan nog een bandje in de avond. Het belooft weer een gezellige dag te worden. 
Nogmaals hulp is zeer welkom! 

 
7. Pauze met koffie en thee. 

 
8. Presentatie Buurtbemiddeling Gemeente Schouwen-Duiveland. 

Buurtbemiddeling SD: Mw. Rijlaarsdam aan het woord. Sinds 2014 actief op SD. Buurtbemiddeling 
overgewaaid uit Amerika: mensen /buren die elkaar niet meer kennen waardoor sneller gedoe ontstaat. Hen 
weer bij elkaar brengen doet buurtbemiddeling. Vrijwillig werken de buurtbemiddelaars, voor en door 
bewoners. Met ondersteuning van een coördinator. Ze krijgen een training om dit werk te doen. Als er iets 
niet lekker loopt met de buren kun je bellen voor tips bij buurtbemiddeling. Zelf aanmelden, soms via 
gemeente of politie. Er zijn zo n 12 bemiddelaars actief op SD. Staan er neutraal in/onpartijdig. Mensen om 
tafel krijgen voor gesprek is het doel. Na 6 weken zoekt buurtbemiddeling weer contact om te zien of het 
goed is verlopen. Het gemiddelde slagingspercentage ligt op 76%.  
  

9. Stappenplan Dorpsvisie. 
Karst van der Linde (DR) neemt ons mee in het stappenplan van de Dorpsvisie. Er zijn 3 werkgroepen: 
Werkgroep A: wonen en leefbaarheid en verkeer en parkeren. Werkgroep B: duurzaamheid en energie en 
agro en natuur. Werkgroep C: ondernemen en cultuur en recreatie en toerisme. Er hebben zich een aantal 
mensen aangemeld (19) die actief gaan meedenken in een van de werkgroepen. Er worden een aantal 
avonden gepland waar de werkgroepen met elkaar in gesprek gaan. Op de volgende vergadering meer 
nieuws. 
 

10. Alternatief voor Kerstboom ring. 
Elk jaar krijgen we van de gemeente een subsidie voor een Kerstboom voor op de ring (350). Een tijdelijke 
boom elk jaar op- en afgetuigd door de vrijwillige brandweer. Vanuit milieuoogpunt en het werk dat de 
brandweer er jaarlijks aan heeft hebben we gekeken naar alternatieven. Het liefst zouden we een naaldboom 
laten aanplanten op de ring. Echter vanwege de vroegere begraafplaats aldaar mag er niet gegraven worden 
in de  grond rond de kerk. Nu hebben we het idee om een lichtjeskerstboom in de vlaggenmast te doen. Deze 
lichtjes zijn er in verschillende afmetingen en met verschillende aantallen (led) lampjes. De prijzen variëren 
van 400 (6m) tot 800 euro (8m) met een garantie van 3 jaar en een levensduur van meerdere jaren. Een 
duurzaam en sfeervol alternatief dachten wij. Wat vindt u? 
Tijdens deze openbare kwam naar voren dat men het liefst een echte kerstboom wil behouden. Hulp van de 
brandweer bij het opzetten en afbreken van de boom is noodzakelijk. Volgend jaar brengen we dezelfde vraag 
weer in. 
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11. Opruiminitiatieven openbare ruimte. 
Het NME (natuur, milieu en educatie) heeft 5 grijpers beschikbaar gesteld voor 5 vrijwilligers die wat afval 
willen opruimen. Als mensen een grijper willen dan graag melden bij de dorpsraad. N.a.v. deze inbreng 
verteld Riet dat de oud papiercontainer ook gebruikt wordt als afvalbak. Niet de bedoeling! En  
 

12. Mededelingen vanuit de aanwezigen. 
Riet verteld over de stencilmachine, noodzakelijk voor o.a. het drukken van de Reisenaer, die zijn langste tijd 
gehad heeft en dat ze op zoek zijn gegaan naar subsidies en sponsors voor een nieuwe machine. Dat is gelukt 
en er is inmiddels een nieuwe machine aangeschaft. Hartelijk dank aan alle bijdragen! 

 
13. Rondvraag. 

De trap bij de zwemsteiger wordt in de winter weggehaald. Kan deze in de winter blijven? Secretaris pakt dit 
op. Het strandje bij de zwemsteiger is weg. Kan dat weer eens worden opgespoten? (door Lankor?) Secretaris 
pakt dit op. Brandweer: altijd op zoek naar mensen, verder geen mededelingen. 
 
De voorzitter bedankt iedereen voor de aanwezigheid en sluit de vergadering. 
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